
REFERAT
HOVEDBESTYRELSESMØDE 5/1/2023

Dato: 5. Januar 2023, kl. 20:00 - 22:00

Deltagere: Lis Zacho, Édith Sveboelle, John Munk, Kim Fredriksen (afbud),
Maria Scheel-Lonsdale, Martin Knudsen, Mikael Hewel, Brian
Birkedal, Rasmus Selsmark og Karsten Sommer

Sekretariatet: Jannie Nielsen og Louise Overgaard

Lokation: Online-via slack

Kl. 20:00-20:05

1. Velkommen og opfølgning på sidste møde

a. Velkommen til v/ Lis

b. Valg af dirigent og referent

i. Dirigent: Lis

ii. Referent: Maria (sekretær) m.fl.

Kl. 20:05-20:20

2. Evalueringsmetode for projekter i Coding Pirates v/ Jannie

Janni gennemgik præsentationen af evalueringsmetode, der er ved at blive udviklet

for CP.

Kl. 20:20-20:35

3. Nyt fra sekretariatet v/Louise

First LEGO League



Finalen kostede ca 200.000 kr og vi havde indtægt på ca 350.000 kr. Mere info

senere.

Sponsorater

CapGemini sponsorat igen (GDiS, BIK, og måske ekstra event a’la event m skolen

Bifrost)

InCommodities har givet 100.00 kr uden modydelse.

Konti i Danske Bank

Møde m bank på mandag, så forhåbenlig sker der snart noget

Godkendelse af CP Skanderborg

Skanderborg blev godkendt som ny forening.

Kl. 20:35-21:08:

4. Sekretariatets årshjul 2023

Årshjul dokument lavet af sekretariatet lavet, med mange fine detaljer.

Næste event: Nytårskur ved Dansk IT (2023-01-26 - 15.30)

Muligvis Gladsaxe og evt Hørsholm er interesseret i at deltage.

Kl. 21:08-21:25

5. Folkemøde v/ Louise

Status og drøftelse

Planlægningen er godt i gang for Folkemødet på Bornholm fra 15. til 17. juni 2023.

Der arbejdes på at få plads til 16 frivillige.

Kl. 21:25-21:47

6. Ansøgning til Villumfonden

Drøftelse
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Den 6. februar åbnes der op til nye puljer. Der drøftes hvordan og hvorledes, mht en

ansøgning.

Kl. 21:47-22:00

7. Bestyrelsestid og bordet rundt - Louise deltager ikke

Lis kort om DigiDays

Frederiksberg udgaven med lørdage i stedet for ugentlige klubaftner ser foreløbigt

interessant ud 10-16 -> 10-15. Ikke perfekt for alle, men prioriteret de frivillige.

Positivt med at kunne gennemgå et helt forløb i stedet for at få de splittet op over 3-4

uger, hvor man så måske er syg sidste gang.

John: Herning overvejede forårshold eller ej - prøver ny tiltag med “familie IT” og det

ser alligevel ud til at der bliver et mandagshold.

Mikael: medlemssystemudvikling - god rytme med online møder og fysiske møder.

2 slags brugere: forældre og kaptajner/admins.

og et nyt medlem fra hedehusene u 15 år ;-)

Hygger!
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